
Kermis Oosteeklo
Komende maanden staan er in Oosteeklo nog enkele broodnodige rioleringswerken op het programma. Zo ook de werken in 
de Koning Albertstraat en Rijkestraat. Daardoor dient de kermis te verhuizen van het evenementenplein naar Ter Walle en zijn 
bijhorende parking. 

Parkeerprobleem
Die verhuis brengt ook de nodige problemen met zich mee. Zo zullen de parkeerplaatsen aan Ter Walle niet toegankelijk zijn. Daar-
door dreigt men een gigantisch parkeerprobleem te creëren. Wat we verder nog het meest betreuren is de afscheiding die men creëert 
tussen de lokale horeca en de kermis. “Op wat voor hen een hoogmis moet worden dreigen ze nu, u mag dat gerust letterlijk nemen, 
terug te keren van een kale kermis’’, zegt voorzitter N-VA Assenede Cedric Pauwels.

Slechte planning
Gemeenteraadslid Guido van de Veire hekelt de planning van de werken. Door de start van de volgende fase op 16 augustus loopt 
de kermis die van start gaat op 18 augustus volledig in het honderd. Een gebrekkige communicatie binnen het schepencollege of een 
totale inschattingsfout? Wij zijn van mening dat de nieuwe fase beter een week later was gestart!  

Chaos rioleringswerken Molenhoek-Abdijstraat
Omwille van de werkzaamheden aan de riolering in de Molenhoek en de 
Abdijstraat had men een wegomlegging voorzien doorheen de Cisterciën-
zerinnenstraat. Die wegomleiding leidde onmiddellijk tot een chaos van 
jewelste. 

Oproep zonder gehoor
De doorgang van de Cisterciënzerinnenstraat laat doorgaand verkeer in 
beide richtingen niet toe. Guido van de Veire nam meteen contact op met 
de bevoegde schepenen van Mobiliteit en Openbare Werken. Een oproep tot 
verbetering van die problematiek viel in dovemansoren. In de daaropvolgende 
periode kon de verkeersdeskundige van de politie met enkele vaststellingen de 
problematiek aan de kaak stellen.

Late reactie
Echter was het kwaad al geschied. Zowel materiële schade als valpartijen 
vonden plaats. Na die ongelukkige gebeurtenissen werd aan de hand van een 
collegebesluit besloten de situatie toch aan te aanpakken. De omleiding werd 
aangepast en er werden signalisatiepalen geplaatst aan de gevaarlijke bocht in 
de Abdijstraat waar automobilisten niet anders konden dan uitwijken richting 
fietspad. 

N-VA Assenede betreurt de laksheid in aanpak. Verkeersveiligheid pakt men 
beter altijd prioritair aan. De meldingen en ongelukken stapelde zich op. De 
aanpak was weinig doortastend! 
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Fusieverhaal Assenede
De afgelopen tijd hield het hele fusieverhaal de ge-
meente in de ban. Na het afronden van de burgerpanels 
zwollen de geruchten rond een mogelijke fusie aan. 

Een blik op de tijdsas leert 
ons dat al in december 2023 
een principebeslissing zou 
moeten voorgelegd worden 
aan de gemeenteraad. 

Gelet op de beperkte tijd 
en het aantal partners 
lijkt het N-VA Assenede 
een onbegonnen werk om 
de nodige berekeningen en gesprekken af te ronden. Wij 
pleiten in het geval van een fusie steeds voor een goede en 
gezonde fusie. De tijdsbeperking maakt dit echter quasi 
onmogelijk. 

Rectifi catie

In ons laatste HaH-blad stond er een ongelukkige drukfout. Sandra Cooman werd vermeld als gemeenteraadslid. Dat is niet correct. Sandra 
Cooman is bestuurslid bij N-VA Assenede. 

Prettige en veilige vakantie!
Het voltallige bestuur van N-VA Assenede wenst u een prettig 
en veilige vakantie toe! We willen in een adem ook een oproep 
lanceren naar ons gemeentebestuur. 

Wij pleiten voor het inzaaien van een bloemenweide langsheen 
de wandel en fietspaden in onze gemeente. Het Kloosterpad in 
Oosteeklo is daarbij ons voorbeeld.  

Warmtepompen 
voor de Aster

In januari 2019 vertelde gemeenteraadslid Guido 
van de Veire reeds over de torenhoge energiefacturen 
voor de bewoners van den Aster. De verouderde 
accumulatievuren waren een doorn in het oog voor 
iedereen die begaan is met energie-e�  ciënte en 
betaalbare energiefacturen. Na meerdere tussen-
komsten door raadslid van de Veire besloot het college 
toch een studie te voeren naar deze problematiek. 

De studie is nu afgerond, met het gekende resultaat en 
met een positieve beslissing. Zo worden de flats nu van 
warmtepompen voorzien. Een investering die anno 
2023 onvermijdelijk geworden was. Na een verwar-
mingssysteem dat voldoet aan de noden heeft die 
ook een positieve invloed op de portemonnee. Zo zal 
men op jaarbasis in totaal 18.000 euro besparen. Per 
inwoner van de Aster zal de energiefactuur dan weer 
gemiddeld met honderd euro dalen per maand.

''Het is belangrijk voor de inwoners van de Aster dat men 
na een grondige studieronde overgaat tot vernieuwing van 
de oude accumulatoren. De vele tussenkomsten hebben 
zo een directe impact op klimaat en op de energiefactuur'', 
besluit Guido van de Veire.

Viert u de Feestdag van de 
Vlaamse Gemeenschap mee 

op dinsdag 11 juli?
Haal die dag de leeuwenvlag tevoorschijn en hang ze aan 
uw raam of laat ze wapperen. Zo toont u dat u trots bent op 
ons erfgoed en op onze identiteit. N-VA Assenede zal zijn 
uiterste best doen om iedereen die vlagt op 11 juli met een 
presentje te bedanken. Hou in ieder geval onze sociale media 
daarover in het oog. U vindt verder in dit blad hoe u ons mak-
kelijk via Facebook, Instagram of onze website kan volgen.

assenede@n-va.be



De zomer is in aantocht en dan is het tijd om te barbecueën. Een 
barbecue moet leuk zijn maar vooral ook veilig. Helaas loopt het 
nog te vaak mis, denk maar aan het verkeerd omspringen met 
brandversnellers of net dat pintje te veel. Vlaams minister van 
Wonen Matthias Diependaele lanceert daarom een campagne 
rond veilig barbecueën, in samenwerking met het agentschap 
Wonen in Vlaanderen en Netwerk Brandweer. “Bij de start van 
het barbecueseizoen willen we met deze campagne de Vlamingen 
voldoende tips geven om zorgeloos te kunnen barbecueën”, zegt 
minister Diependaele. 

Vlamingen staan bekend als Bourgondiërs en vanaf het weer het toe-
laat, worden de barbecuetoestellen weer vanuit de kelder of tuinber-
ging gehaald. Een gezonde reflex, maar het is belangrijk dat iedereen 
zich bewust is van de risico’s die bij barbecueën horen. “Nog te vaak 
lezen we in de kranten over ongevallen met barbecuetoestellen, waar-
bij mensen zich zwaar verbranden. Daarom lanceren we vandaag een 
bewustwordingscampagne rond de gevaren van barbecueën”, zegt 
minister van Wonen Matthias Diependaele.

Voor de uitwerking van de campagne werd er een samenwerking 
opgezet tussen het agentschap Wonen in Vlaanderen en Netwerk 
Brandweer, waarin alle 20 hulpverleningszones van Vlaanderen 
verenigd zijn. Via de sociale mediakanalen van de hulpverlenings-
zones en Wonen in Vlaanderen gaan heel de zomer lang regelmatig 
filmpjes verschijnen met tips om veilig te barbecueën.

Minister Diependaele lanceert campagne
rond veilig barbecueën

 TIPS OM VEILIG TE BARBECUEËN:
1     Zet je barbecue op een veilige, stabiele plek
2     Gebruik aanmaakblokjes, geen benzine of andere brandstoffen
3     Maak de barbecue een verboden zone voor kinderen en huisdieren
4     Blijf altijd bij je barbecue
5     Drink niet als je de kok bent
6     Gebruik niet meer houtskool dan nodig
7     Draag een schort en handschoenen
8     Gooi geen olie op het vuur
9     Zet een emmer zand of water klaar voor noodgevallen
10     Zet de barbecue pas weg als hij helemaal afgekoeld is
11     Zorg dat de gasfl es goed is aangesloten
12     Zet de gasfl es in openlucht en in de schaduw
13     Vervang een versleten darm meteen
14     Sluit alle kleppen bij het vervangen van de gasfl es
15     Open het deksel voor je de gasbarbecue aansteekt

Alle tips worden 
verzameld op 

www.veiligbbq.be

Vanuit de Vlaamse overheid 

vinden we het belangrijk om 

alle Vlamingen te sensibiliseren 

wanneer het gaat over veilig 

wonen, en brandveilig wonen is 

daar een onderdeel van. Ik hoop 

dat we met deze nieuwe 

campagne iedereen die graag 

barbecuet kunnen inspireren 

om dat op een veilige manier 

te doen”, besluit minister 

Diependaele.

www.n-va.be/assenede



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister van Financiën
Matthias Diependaele

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


